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Валерия Дончева, общински съветник

Относно: Интегрирания проект „Българските общини работят заедно за 
подобряване на качеството на атмосферния въздух“.

Уважаеми г-н Панов,

През месец януари тази година в общината започва прием на заявления за 
безплатна смяна на старите печки на дърва и въглища по програмата за 
подобряване на качеството на въздуха. Проектът се реализира на две схеми 
-  пилотна, в която трябва да бъдат подменени 70 броя печки на дърва и 
въглища с отоплителни уреди на газ или пелети и основна, която трябва да 
обхване 478 домакинства.

Жители на кв. „Варуша“ ни потърсиха, заради неясноти около проекта. 
Впрочем те са сигнализирали и областния всекидневник „Борба“, който в 
броя си от 17-ти ноември т.г. също отразява проблема.. Хората твърдят, че 
са подписали договорите по проекта към средата на месец септември, но 
заради усложнената епидемична обстановка са направили това „на крак“ и 
буквално на вратата на кметството. Заради форсмажорните обстоятелства 
не са успели да прочетат клаузите по договора, нито да запомнят 
сроковете, не са получили и екземпляр от него. Към този момент обаче, 
одобрените домакинства не са получили новите уреди. Затова те са 
принудени да се отопляват на електричество и съответно да плащат по- 
скъпи сметки, а освен това са закупили пелети за стотици левове, които 
обаче към момента са неизползваеми.



В тази връзка молим да ни отговорите устно и писмено на следните 
въпроси:

1. На какъв етап е проекта?
2. Кога одобрените домакинства ще получат новите си уреди?
3. Предвижда ли община Велико Търново обезщетение и какво 

евентуално ще е то за хората, които са предали старите си уреди, 
инвестирали са средства в закупуването на други суровини за 
отопление и освен това имат допълнителни разходи за 
електричество.

4. Кой носи отговорност за създалата се ситуация и какви санкции ще 
бъдат предприети?

5. Защо, по думите на потърпевшите, никой от общината не се 
ангажира с по-конкретна информация за проекта?

17.11.2020 г. С уважение:
Елена Чамуркова 

Валерия Дончева
Гр. Велико Търново


